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Komisja Rewizyjna 

Protokół III 

Komisja Rewizyjna w dniu 30 września 2024 
 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 30 września 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:30 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Tomasz Ksel 

4. Artur Lis 

5. Piotr Zegadło 

  

Lista gości: 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański  

Inspektor ds. drogownictwa Jarosław Rutczyński 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Rewizyjnej Sylwia Bakalarz–Borkowska otworzyła posiedzenie. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

W posiedzeniu uczestniczy 4 radnych – 80 % quorum, co daje możliwość podejmowania 

uchwał. Lista obecności stanowi załącznik protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Nie zgłoszono uwag do proponowanego porządku obrad.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Tomasz Ksel, Artur Lis 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

Nie zgłoszono uwag do treści przedstawionego protokołu. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Tomasz Ksel, Artur Lis 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

  

5. Kontrola wybranego zadania inwestycyjnego 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Bakalarz–Borkowska poinformowała, że 

kontroli poddane zostało zadanie pn. „Utwardzenie drogi gminnej nr 200 w Mąchocicach 

– Scholasterii”.  

Komisja zdecydowała o dokonaniu oględzin w terenie, gdzie szczegółowo zapoznała  

z się z lokalizacją inwestycji i zakresem przeprowadzonych prac. 

 

Po powrocie do sali obrad; obecny radny Piotr Zegadło.  

Jarosław Rutczyński inspektor ds. drogownictwa przedstawił historię realizacji zadnia, 

parametry techniczne wynikające z projektu budowlanego oraz poszczególne koszty 

zadania (dokumentacja dostępna do wglądu podczas obrad komisji: pozwolenie na 

budowę, kosztorys inwestorski, protokół odbioru, faktura za wykonanie robót, notatki 

służbowe oraz maile z korespondencji).  

Radny Piotr Zegadło opuścił posiedzenie komisji informując, że otrzymał alarm ze straży. 

Zadanie realizowane etapami, częściowo w ramach funduszu sołeckiego, ostatni odcinek 

to około 230 m długości, szerokość pasa drogowego – 3 m, na odcinku 40 m podłoże 

zostało wymienione na głębokości 1,5 m.  

W dyskusji Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel poruszył kwestie 

odbioru zadania. Odbiór dokonywany był w trzech terminach. Radny zgłosił, że 

uczestniczył w odbiorze w terenie jednak nie robiono adnotacji w protokole, który był 

spisywany w urzędzie. Radny poinformował jakie uwagi zgłaszał na etapie odbioru.   

Inspektor Rutczyński wyjaśnił, że usterki zgłaszane podczas odbioru w dniu 15 marca br. 

zostały usunięte w tym samym dniu. Na potwierdzenie, w dokumentacji zadania znajduje 

się notatka służbowa z dnia 21 marca br.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Bakalarz–Borkowska zapytała jaki jest koszt 

zadania. 

Inspektor Rutczyński odpowiedział, że projekt kosztował 11.000,00 zł, koszt robót to 

73.000,00 zł, z czego część zadania zostało sfinansowane z funduszu sołeckiego, czyli 

zadnie warte 84.000,00 zł.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy  Mateusz 

Durlik zapytał jaki jest okres gwarancji Na wykonane roboty.  

Inspektor Rutczyński wyjaśnił, że przyjmuje się okres gwarancji 12 miesięcy na tego typu 

prace, a 5 lat na duże roboty. 

Komisja Rewizyjna sformułowała wniosek w tej sprawie.  

Przewodnicząca Komisji poprosiła o potwierdzenie quorum i przystąpiła do głosowania  

w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: Komisja nie wnosi uwag do przedstawionej inwestycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Artur Lis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

 

6. Sprawy inne 

Radny Tomasz Ksel poinformował, że Komisja Rewizyjna ma za zadanie dokonania 

kontroli wybranego zadania. Ponieważ nikt z radnych nie zgłosił żadnej inwestycji do 

kontroli, radny postanowił zgłosić tę drogę.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

7. Zakończenie obrad 

 W związku z wyczerpaniem tematyki, o godzinie 16:30 Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Sylwia Bakalarz – Borkowska zamknęła obrady.  

 

 

 

 

 

  

Przygotował: Joanna Synak 


